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Vragen voor in de raadsvergadering van 2-6-2020

Nu de Zaterdagmarkt in Rijswijk weer op gang is gekomen onder de  nieuwe 
maatregelen( RIVM) is de ruimte beperkt.

Het hard voorbij fietsen tussen de winkelende mensen die zich vaak in de 
positie stilstand bevinden word als onprettig ervaren.

De afgelopen weken heeft de fractie van RijswijksBelang-Belang meerdere 
verzoeken gekregen om hier aub wat aan te doen.

Het gaat niet om de fiets aan de hand houden, want de fiets geeft steun voor 
ouderen.

Het gaat echt om het fietsen zelf,  de regel nu is dat fietsers te gast zijn, zou de 
oude regel opnieuw bekeken kunnen worden om het op de marktdagen weer 
verboden te maken? (1) zie bijlage 

Fietsen toegestaan ( niet op zaterdag 08.00- 16.00 )

Het is een wens van veel ondernemers en ook van de marktmeester.

Rijswijks-Belang

Marc Weterings




